
Vragen Actualiteiten 8 februari 2023 over maatschappelijke opvang dakloze mensen in Leeuwarden

Het aantal dakloze mensen in Nederland in schrikbarend hoog. Deze winter heeft de PvdA al enkele 
gevallen gehoord van mensen die moeite hadden om binnen te komen bij de nachtopvang. 
Aangevoerde argumenten waren (volgens de bronnen): ‘arbeidsmigranten hebben geen recht op 
hulp’ , of ‘je bent hier al eerder geweest en toen zei je dat je wel een andere plek had’.
De situatie rond arbeidsmigranten die onder andere door de energiecrisis op straat zijn gekomen 
omdat hun woonplek gekoppeld was aan de werksituatie (overigens vaak bedroevend slechte 
omstandigheden) is ook in de 2e kamer aan de orde geweest. Een meerderheid heeft zich toen 
uitgesproken voor een betere opvang van deze groep. Volgens een hoogleraar Europees recht is de 
huidige praktijk niet in overeenstemming met de Europese regelgeving (zie artikel).
In het Uitvoeringsplan Brede Aanpak Dakloosheid (BAD) aangenomen in juni 2021 wordt gesproken 
over minder opvangplekken.

De PvdA heeft hierover een aantal vragen:

- Wat vind het College van het gegeven dat arbeidsmigranten uit de EU, zijnde burgers uit de 
Schengenzone, hier niet (tijdelijke) hulp kunnen krijgen als zij in hun land van herkomst geen 
eigen plek hebben? Is hier niet meer maatwerk mogelijk?
https://nos.nl/l/2457465

- De PvdA voorziet dat er veel extra plekken nodig zijn.Hoe gaat het College daar op inspelen?
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